
  

 

 

Forum: Levanger idrettsråd 
 

Referat fra: Levanger idrettsråd 

Møtested: Marit Veske       

Møtedato: 11.12.2014 Møteleder: Per-Otto Røiseng Ref.dato: 15.11.2014 

Tid: 1 t Referent: Fritjof Sandstad   

      

 

Deltakere:  
Per-Otto Røiseng, Arve Brenne, Hilde Hynne, Birgit I. 
Lello, Olav Strid, Marit Veske, Fritjof Sandstad og 
Kjersti Nordberg 
 

Forfall: 
Ole Nesjø 

Kopi til: 
Robert Svarva, Guri Sivertsen 

Fravær: 
 

Saksnr. Sak Ansvar Åpen Lukket 

51/14 Referatsaker 
Referat fra forrige styremøte er ikke klart enda. 
Spillemidler.  Idrettsrådet var enig med det framlagte forslaget til 
prioriteringer fra Idrettskonsulenten i det forrige styremøtet. 

Temaplan. Det har kommet inn 6 høringsuttalelser til planen. 
Uttalelsene tyder på at det er gjort et godt arbeid med den. Planen ble 
vedtatt i Driftskomiteen i kommunen 10.12.14. 
Kommunedelplan kultur. Kjersti gikk gjennom forslag til kulturplan 
2015-2022.  Det er viktig å få understreket fra Idrettsrådet at idrett er 
en del av det totale kulturbildet. Det er også viktig å peke på at det er 

nødvendig med ansatt(e) i kommunen til å koordinere det frivillige 
arbeidet, frivillighetskoordinator. Marit V lager et forslag til 
høringsuttalelse fra Idrettsrådet. Frist er 06.01.15. 

 
HH 

 
 

KN 
 
 

MV 

     
X 

     
 

X 
 
 
X 

 

52/14 Nytt fra Kjersti. 
- Turskiltprosjektet. Neste søknadsfrist til turløypemerking er 
15.januar. 

- Levanger kommune satser ekstra på friluftslivstiltak i forbindelse med 
Friluftslivets år 2015. Kommunene har nå egen kontaktperson for å 

følge opp tilskuddsordningen «Turskiltprosjektet Trøndelag». 
Kontaktperson i Levanger kommune er Kjersti Nordberg: 
kjenor@levanger.kommune.no / 400 36 262 / 74 05 2 848 
- Annette kommer tilbake som Idrettskonsulent fra 1.januar 2015. 

- Marsimartnan. Olav Strid ble valgt til Idrettsrådets representant i 
Fakkelnattkomiteen. 
- Kjersti har hatt møte med miljødirektøren i fylket ang. ønsker for å ta 
i bruk deler av Eidsbotn til vannaktiviteter. 
- Velodromen. Forprosjektsøknad skal leveres før jul.  
- Stadionparken. Arbeidet har kommet godt i gang. 

 
 

  

53/14 Nytt fra Per-Otto 
- Per Otto er tatt ut til å sitte i komiteen for «Folkets tælpris» i regi av 
SMN og Levangeravisa. 
- Neste styremøte i Idrettsparken: Det skal arbeides med mer tribuner 

rundt fotballbanen. 
- Trønderhallen. Godt besøkt julearrangement med over 1100 gjester. 
- Gjennom anleggskontakten i NTIK har Per Otto hatt møte med Fylket. 

- Fotballhallen på Moan er lagt på is så langt. Det er ikke økonomi til 
dette samtidig med behov for ytterligere tribuner på fotballbanen. 
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54/14 Årsmøte for 2014. 

Det skal arrangeres i tidsrommet uke 10-12. Fritjof og Per Otto skriver 

årsmelding. Arve setter opp regnskap og budsjett.  

Per-Otto 
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55/14 Eventuelt. 
Birgit:  Har kontaktet aktører i flere vannsportaktiviteter for å lodde 
interessen for et felles møte ang bruk av Eidsbotn. Et slikt møte kan 
være aktuelt i slutten av januar. 

 
Arve:  Ti på Topp. Ny rekord igjen i år med 36000 besøk fordelt på 
9200 personer.  Vi er tomme for premier, men Arve ordner flere. 
 
Per Otto: Søknad til Idrettsrådet om økonomisk støtte fra Nessegutten 
FFU. Idrettsrådet har ikke midler til slik støtte. De oppfordres til å søke 

på bl.a. Joralf Gjerstads hjelpefond. Idrettsrådet vil legge ut mer info 
om aktuelle steder å søke om midler for idrettslagene på hjemmesida. 
 

Per Otto: Idrettsrådseminar i Drammen og på Stjørdal i april/mai 2015. 
Vi må stille med representanter på Stjørdal. 
 
Kjersti ble takket for en enormt god jobb hun har gjort som 

Idrettskonsulent. Vi håper å treffe henne mye i forbindelse med 
arbeidet med Friluftslivets år 2015. 
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Neste styremøte 19.januar 2015 hos Fritjof 

   

     

     

 

Handlingsplan 2014/2015 
 

Mål Tiltak Medvirkende Frist Ansvarlig 

Idrettspolitisk plan 
 

Planen ferdig.  
Rulleres hvert 4. år 
 

Kommune 
Idrettskonsulent 

31.12.14 Kjersti 
Per-Otto 

LAM-midler 
 

Idrettsregistreringen 
 
 

Medlemsklubbene 01.08.14 Per-Otto 

Spillemidler 
 

Møte med kommunen 
 
 

Idrettskonsulenten 
Idrettsrådet 

01.11.14 Kjersti 
Per-Otto 

Kompetanseutvikling 

 

Kurs, møter, 

samlinger 
 
Kurs i styrearbeid 
Kurs om kosthold 

 
Ungdomsløftet? 
Avhengig av 

responsen for kretsens 
initsiativ. 
 
Instruktørkurs for 

Klubber/lag 

Idrettskretsen 
 

 

Vurderes 
løpende. 
 

Hilde 

Birgit 
Marit 
Olav 
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aktivitetsleder i 

idrettsskoler 

Kurs i basistrening 

”10 på topp” 
Videreutvikle konseptet 

Møte med klubber og 
kommunen 

Flere 
medlemsklubber 
 

01.02.14-
31.10.14 

Arve 
Per-Otto 

Idrettsstipendet 
 

Årlig pris 
 

Sponsorer 
Klubber/lag 
Levanger-Avisa 

01.12.14 Per-Otto 
Fritjof 

Hjemmeside 
 

Løpende oppdatering 
 

 

 Løpende Arve 
Ole 

Kjersti 

Trønderhallen/  
Levanger Fritidspark 
 

Medlem i styret  Løpende Per-Otto 

 

Felles anleggsplan for 
samkommunen 

Møte med politisk 

ledelse i kommunene 
og idrettslagene. 

Idrettsrådet, 

Idrettskonsulenten, 
kommunene og 
lag. 

31.12.14 Per-Otto 

Kjersti 
Fritjof 
Olav 

Sone Levanger/Verdal Få sonen oppe å gå. 
Involvere klubber/lag. 

Idrettsrådene 
Idrettskonsulent 

HiNT, NTIK 

31.12.14 Per-Otto 
Hilde 

Kjersti 
 

Økt samhandling 
mellom idrettene og 
lagene 

Møte med klubbene Klubber/lag 31.12.14 Per-Otto 
Fritjof 
Olav 

Økt samhandling 
mellom idrettsrådet og 
politikerne i kommunen 

Oppfølging av tema i 
idrettspolitisk 
handlingsplan 

Kommunen  31.12.14 Per-Otto 
Kjersti 

 

 

 

 


